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1. Mötets öppnande  
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
3. Protokoll från föregående möte (2024 03 19)  
Föregående protokoll godkändes och lades däreJer Kll handlingarna 
 
4. Rapporter  

• Infomöte om framtiden i Ånge kommun, mån 25.3 - Lena 
Hur ska vi stärka vandrings- och besöksmål i Ånge kommun? Vägen upp till Vikåsen, i 
anslutning till vindkraftsparken diskuterades. Stormen har dessvärre tagit ner en del träd, vilket 
gjort att vägen bitvis försvunnit helt. Jens Östlund, Ånge kommun, ser gärna att Ånge kommun 
får vara behjälplig, främst med arbetskraft, i byggande av fågeltorn. Pengar finns antagligen att 
söka hos Lieder. Frågan tas upp senare i vår styrelse. 

• Björn tar kontakt med SCA för att få till ett möte, där vi kan diskutera kring SCA:s avverkning 
av skog. Hur tänker SCA om framtiden? 

• Rovdjurskonferens, 11 - 12.4 – Anneli deltog digitalt.  
Vargfrågan gavs stort utrymme; skyddsjakt, minsta livskraftiga population EU-direktiv mm. 
Naturvårdsverket vill skynda på nya regler om skyddsjakt. Umeå universitet har gjort en 
attitydundersökning, som bl a visar på att gemene man har en större acceptans än jägarförbundet 
för att ha kvar vargar.  
SNF och WWF var organisatörer för konferensen, där flera föreningar deltog. Olika åsikter gav 
en givande och intressant diskussion. Skogsbolagen och gruvbrytningen är det som inkräktar 
mest på samenäringen, inte vargpopulationen. Finland har satsat på rovdjursturism med bl a 
naturfotografer från hela världen. Finland har kommit längre i frågan om att skydda skog. 
Stängsellöst rovdjursskydd med drönare sk Flox robotics diskuterades.  
Styrelsen diskuterade en ev kommande aktivitet i rovdjursfrågan, men tog inte något beslut. 

 
5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 

• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, kvarstår till nästa vinter. 
• Klädbytardag – lördag 27.4, Kulturmagasinet, Johanna Simonsson, konsumentrådgivare i 

kommunen, håller i arrangemanget. Björn pratar med Johanna om praktikaliteter. Mottagning av 
kläder på fredag 12-14, och lördag 11-12. Utlämning 12-14. Bra om några ur styrelsen har 
möjlighet att deltaga. 

• Folkkampanjen mot kärnkraft och kärnvapen, Thomas Kåberger – informationsmöte 27.4 i 
Tornhuset, kl 10.00 – 16.00 öppet möte, Naturskyddsföreningen är medarrangör. 
Styrelsen beslutar att bidra med 1 500 kr. 

• Länsstämman 28.4 i Härnösand – Anneli, Björn och Ingrid deltar 
• Rikskonferens i Jönköping, 3-5 maj – Ingrid företräder kretsen 
• Plantbytardag – Opalen i Kvissleby fram på vårkanten ev tillsammans med ”Omställning 

Njurunda”. Både byte och köp av plantor. Lena Eriksson kontaktas. 



• Stöde marknad, första helgen i augusti. Anneli kollar om det finns möjlighet för kretsen att 
deltaga med information om vår verksamhet och ev även erbjuda någon typ av aktivitet. 

• Vandring i naturreservatet i Högänge vid Vigge i Stöde – en välbevarad äng - Anneli 
återkommer med datum om lämplig tidpunkt mm 

• Exkursion till Tväråberget – Anneli har tillsammans med Jan-Olof Tedebrant planerat en 
exkursion någon gång under juli månad till Tväråberget i Vigge. Exkursionen sker gemensamt 
med Botaniska föreningen. Länsstyrelsen kommer att vara representerad. Datum fastställs i april, 
antagligen kommer exkursionen att ske i början på juni. 

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med Birdlife och meddelar 
tidpunkt.  

• ”Vindkraftverk i verkligheten” – Vi förlägger vårens sista styrelsesammanträde den 21.5 kl 
17.00 hos Lena i Roggafors. Lena tar kontakt med Jan Söderström, Treklöverns byförening och 
delägare i vindkraftsparken, om guidning i vindkraftsparken. Samåkning från Sundsvall med 
samling vid ICA i Stöde kl 16.30. 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde - Samråd inför ansökan om tillstånd för två 
vindkraftparker norr om Stöde kommer att ske under hösten. Handlingar kommer att publiceras 
senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Naturdag Galtström i början av juni 
• Fågelplattform Stöde – Dispens från strandskyddet måste sökas. Markägare vill ev bygga en 

motorbana i detta område, vilket skulle göra det svårt att få till ett fågeltorn där. Anneli försöker 
forska vidare i frågan.  

• Naturskyddsföreningen har fått möjlighet att i samband med biovisningar i Ånge Folkets hus 
bjuda på fika samtidigt som man kan marknadsföra Naturskyddsföreningen. Lena håller i 
frågan vad gäller val av tillfälle och typ av fika.  

• Skogsgruppen – skogsfestival 17-18 aug, Skogsnäs, norr om Sollefteå inventeringskurs 
Program kommer på Naturskyddsföreningens hemsidan  

• 31 maj Kulturnatten i Ånge, Naturskyddsföreningen informerar om sin verksamhet 
• Söråker, infomöte om Torsboda 18.4 Birger deltager ev 

 
6. Remisser 

 
7. Kamerala frågor 

Birger har skickat ut resultat och balansräkning. 
Grundbidraget, tidigare medlemsåterbäring, är inskickat. Uppgifter till kommunen är också inskickat. 
 

8. Övriga frågor  
• Kommande möten - tisdag 21.5 i Roggafors 

 
 
9. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 
Sundsvall dag som ovan  
 
     Justeras 
 
Ingrid Wallin, sekreterare   Björn Abelsson, ordförande 

 

 
 
 



 
 
 
 

 
 
 


